
 
 

Liberalerna Skellefteå   christina.soldan@skelleftea.se   https://skelleftea.liberalerna.se/ 

c/o Larsson, Markisgatan 20 

937 32 Burträsk 

Interpellation till gymnasienämndens ordförande, 

2022-11-21 

Till kommunfullmäktige 
 

Trots stora etableringar av nya industriföretag är söktrycket till industritekniska programmet 
lågt i Skellefteå samtidigt som kompetensförsörjningen är kommunens största utmaning. 
Detta går delvis emot en förväntad bild av att ungas inställning till industrin lokalt skulle vara 
mer positiv och att spännande etableringar skulle ha ökat industrins attraktivitet bland våra 
ungdomar. Undersökningar visar att ungdomarna i Skellefteå saknar i stort kännedom om 
det industritekniska programmet, industrin som bransch, och potentiella yrken inom industrin.  
 

MED ANLEDNING AV DETTA VILL JAG FRÅGA GYMNASIENÄMNDENS ORDFÖRANDE:   
  

1. Hur jobbas det idag med att Skellefteungdomarna nås av en positiv bild av en 
växande framtidsindustri som en attraktiv arbetsgivare? 

2. Hur jobbar nämnden för att fler ungdomar inspireras och uppmuntras att söka sig till 
det industritekniska programmet i Skellefteå? 

Skellefteå 2022-11-21  

Christina Soldan (L), gruppledare Liberalerna Skellefteå 

E-post: christina.soldan@skelleftea.se 
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